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OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO PALÁRIKOVO 

Číslo:  56/2018                                         V Palárikove, 16.08.2018   

 

 

 

Zápisnica 

z XXXVIII. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Palárikovo, 

 
konaného dňa 16.08.2018 o 17.00 hod. v zasadacej miestnosti Domu kultúry v Palárikove  

s týmto programom: 

 

1/ Otvorenie 

 

2/ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

3/ Voľba návrhovej komisie 

 

4/ Interpelácia  

 

5/ Voľby do orgánov samosprávy 

    Spravodajca: p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ 

 

6/ Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2018 

    Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

 

7/ Návrh na prevod majetku obce 

- CKN parc. č. 1814/61. 

- parc. č. 549/47, 

- vecné bremeno k parc. č. 4660/1 a 4506/22  

    Spravodajca: p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ 

        

8/  Informácia o proteste prokurátora Pd 126/18/4404-4 

     Spravodajca: Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce 

 

9/ Diskusia 

     

10/ Návrh na uznesenie  

 

11/ Záver 
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Z Á P I S N I C A 

 

 

z XXXVIII. zasadnutia Obecného zastupiteľstva P a l á r i k o v o, 

konaného dňa 16. augusta  2018 o 17.00 hodine v zasadacej miestnosti 

Domu kultúry  P a l á r i k o v o 

 

P r í t o m n í: 

sú podpísaní na prezenčnej listine, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice.  

 

 

1/ Otvorenie 

 

       XXXVIII. zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Mgr. Jozef D e r ň á r, 

starosta obce. Privítal poslancov obecného zastupiteľstva. Konštatoval, že z celkového počtu 

11 poslancov obecného zastupiteľstva sú prítomní 9 poslanci. 

Ospravedlnila sa prof. Monika J a n k e c h o v á a Ing. Róbert Ž i d u l i a k – prišiel počas 7. 

bodu rokovania. Ďalej privítal p. Alžbetu J a n k u l á r o v ú, prednostku OcÚ a Ing. Petra  

T o m š í k a, hlavného kontrolóra.  

 

 Predložil program rokovania dnešného obecného zastupiteľstva a spýtal sa všetkých 

prítomných poslancov, či majú  k programu doplnky na zaradenie. Ing. Alžbeta H u s k o v á 

navrhla doplniť bod Interpelácia. Mgr. Jozef Derňár, starosta dal hlasovať za predložený 

návrh. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 9 – Viktor Berkeš, Mgr. Erika Bršelová, Jaroslav Bujaček, Ing. Alžbeta 

Husková, Mgr. Rudolf Kodada, Ľudmila Košíková, Ing. Igor Rezdovič, Tomáš 

Slivoň a PaedDr. Miroslava Tóthová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

2/ Určenie overovateľov a zapisovateľa 

 

     Starosta obce Mgr. Jozef D e r ň á r, za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia 

obecného zastupiteľstva u r č i l: 

      

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ   a 

     p. Tomáš Slivoň, poslanec OZ 

 

Ďalej za zapisovateľku  u r č i l: 

           Mgr. Silvia T ó t h o v á, pracovníčka obce 

   

 

3/ Voľba návrhovej komisie 

      

     Starosta obce Mgr. Jozef D e r ň á r, navrhol vynechať tento bod s tým, že sa bude 

hlasovať o každom bode samostatne. 
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4/ Interpelácia  

 

Ing. Alžbeta Husková, predsedníčka komisie ŽP: 

   Interpelácia sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „A“. 
 

1. Žiadam obecného kontrolóra preveriť platnosť Nájomnej zmluvy č. 56/2018 uzatvorenej 

medzi prenajímateľom Obcou Palárikovo, zastúpenou starostom obce, a nájomcom p. 

Petronelou Boborovou, pretože je  uzatvorená v rozpore nielen so skutočnosťou, ale i 

s Občianskym zákonníkom i so schválenými Zásadami hospodárenia s majetkom obce 

Palárikovo. 

Parcela č. 2112/2 nie je vedená na LV č. 1 o výmere 250 m2 ako záhrada. Obec Paláriko-

vo nie je vlastníkom parcely č. 2112/2 ani v „C“ stave ani v „E“ stave, takže obec nemôže 

byť prenajímateľom nehnuteľnosti. Zároveň, ak sa jedná o prenájom záhrady, ktorá je 

v susedstve rodinného domu p. Boborovej, tak pozemkom, ktorý môže byť predmetom 

nájmu ako záhrada môže byť  jedine parcela „E“ KN č. 2112/1, ktorá taktiež nie je vo 

vlastníctve obce, ale podľa LV č. 3100 je vo vlastníctve fyzických osôb. 

V prípade, že obecný kontrolór zistí porušenie zákona, žiadam zmluvu zrušiť a vyvodiť 

dôsledky. 
 

2. Minulý týždeň zasadali členovia Komisie ŽP na novom zbernom dvore na Ľudovítove 

najmä z dôvodu oboznámenia sa s pripravenosťou tejto novej lokality na premiestnenie 

prevádzky starého zberného dvora zo Štefánikovej ulice.  

Dnes sa na starom i novom zbernom dvore zišla časť poslancov (členov Komisie finanč-

nej pre správu majetku a podnikať. činnosť), kde im p. Ing. Markusková odpovedala na 

otázky. 

O premiestnení zberného dvora z centra obce na Ľudovítov sa rozhodlo pred vyše rokom,  

keď do vlastníctva obce prešli budovy a značná časť parciel na základe kúpnej zmluvy 

z mája 2017. O doterajšom stave sme boli informovaní, že obec čaká už iba na schválenie 

EIA a zberný dvor môže byť po získaní potrebných dokladov premiestnený najneskôr na 

jeseň 2018. Predpokladali sme, že existuje minimálne štúdia využiteľnosti existujúcich 

nehnuteľností a plán úpravy dvora s predpokladanými sumárnymi finančnými nákladmi 

na rozbehnutie prevádzky na novom mieste.  

Pri tváromiestnej obhliadke nového dvora sme však boli prekvapení, že obec žiadny pro-

jekt alebo aspoň štúdiu nemá. Pripravujú sa síce  na nehnuteľnostiach rôzne úpravy, ale 

viac menej chaoticky a bez riadneho schválenia postupnosti prác a bez finančného krytia. 

Dokonca, nie je vybavený ani súhlas zmeny účelu využívania nehnuteľností, bez ktorého 

v žiadnom prípade nemôže začať prevádzka.  

V rozpočte je údajne na zberný dvor  vyčlenené cca 50 tisíc eur, avšak iba predpokladané 

náklady na úpravy elektrickej inštalácie sú vyčíslené na 52 tisíc, predpokladané stavebné 

úpravy – sadrokartón, zamurovanie zbytočných dverí, nové okná, brány budú stáť najme-

nej 35 tisíc, zároveň treba zakúpiť lis na separované komodity (vybraný a doporučený de-

saťročný lis sa má cenu 39 tisíc, nový okolo 90 tisíc). Na fungovanie dvora je bezpod-

mienečne potrebná nielen pitná voda z verejného vodovodu, ale musia byť vybudované 

i hydranty v súlade s protipožiarnymi predpismi. Na to má údajne slúžiť už prečistená 

studňa, výška faktúry by už mala byť známa, ďalej  ešte treba urobiť okolo nej stavbárske 

úpravy. Či však tento zdroj vody bude vyhovovať aj v zmysle protipožiarnych predpisov, 

nie je zrejmé. Takisto sme nedostali uspokojivú odpoveď, či existujúca žumpa na odpa-

dovú vodu vyhovuje  kapacitne i predpisom.  
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Po prieskume stavu pripravenosti prenesenia prevádzky zberného dvora sme dospeli 

k názoru, že obec nie je pripravená ani finančne, ani stavebne na spustenie prevádzky 

zberného dvora na Ľudovítove, napriek tomu, že na to mala viac ako 14 mesiacov času.  

Žiadam preto, aby v tejto veci v najbližšom možnom čase boli predložené obecnému za-

stupiteľstvu štúdia variant využiteľnosti existujúcich nehnuteľností a plán úpravy dvora 

s predpokladanými sumárnymi finančnými nákladmi na rozbehnutie prevádzky zberného 

dvora na Ľudovítove. 

  

3. Na 36. riadnom zasadaní OZ dňa 28.06.2018 sme súhlasili s výmenou výdajného okna 

v školskej jedálni a výstavbou prístrešku a rekonštrukcie komunikácie v novom cintoríne 

s tým, že cenové ponuky budú predložené na odsúhlasenie obecnému zastupiteľstvu. Do-

zvedela som sa, že výdajové okná v školskej jedálni sú už hotové, avšak nie sú bezbarié-

rové a dodatočne sa musí urobiť ďalšia úprava tak, aby spodný rám okna nebol prekáž-

kou pri posúvaní výdajných tácok. 

Pýtam sa, prečo neboli predložené cenové ponuky výmeny výdajových okien na odsúhla-

senie obecnému zastupiteľstvu? Kto odsúhlasil taký typ výdajných okien, že sa dodatočne 

musia robiť bezbariérové úpravy? 

Kedy bude predložená na schválenie OZ cenová ponuka výstavby prístrešku 

a rekonštrukcie komunikácie v novom cintoríne? 

 

4. Žiadam odpoveď, prečo na dnešné rokovanie v rozpore s rokovacím poriadkom obce ne-

boli súčasťou pozvánky doklady k prerokovávaným otázkam. 

Písomne som napr. žiadala pani prednostku, aby mi poslala protest prokurátora, nebolo 

mi vyhovené.  

Patrí ku cti okresnej prokurátorky, že na moju žiadosť mi tento elaborát bol obratom za-

slaný a poskytla som ho aj poslancom, ktorí oň prejavili záujem. 

Blížia sa voľby do orgánov samosprávy a web stránka obce o tom  neinformuje občanov 

a materiály o tom sme na rokovanie  OZ tiež neobdržali.   

Prečo udržujete poslancov v nevedomosti o prerokovávaných otázkach? Ako sa potom 

môžeme zodpovedne vyjadriť bez predchádzajúcej prípravy? 

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – objednávateľom výmeny výdajného okna bolo riaditeľstvo 

ZŠ, keďže je to právny subjekt, cestou vedúcej školskej jedálne. Obstarávanie bolo na riaditeľstve 

ZŠ. Zberný dvor je osobitná kapitola, ale jedno je isté, keď budeme takto pracovať, že každý, kto 

príde na zberný dvor bude mať svoj názor, ako to má byť, tak sa nikam nedostaneme. Pôvodne 

mala prísť okresná prokurátorka prerokovať celý materiál, ale nestalo sa tak.  

 

     

5/ Voľby do orgánov samosprávy 

    Spravodajca: Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ 

 

   Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „B“. 

 

Počet poslancov Obecného zastupiteľstva obce Palárikovo: 11 poslancov. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 9 – Viktor Berkeš, Mgr. Erika Bršelová, Jaroslav Bujaček, Ing. Alžbeta 

Husková, Mgr. Rudolf Kodada, Ľudmila Košíková, Ing. Igor Rezdovič, Tomáš 

Slivoň a PaedDr. Miroslava Tóthová 

Proti: 0 
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Zdržal sa: 0 

 

 

Rozsah výkonu funkcie starostu obce na plný pracovný úväzok. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 9 – Viktor Berkeš, Mgr. Erika Bršelová, Jaroslav Bujaček, Ing. Alžbeta 

Husková, Mgr. Rudolf Kodada, Ľudmila Košíková, Ing. Igor Rezdovič, Tomáš 

Slivoň a PaedDr. Miroslava Tóthová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

6/  Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2018 

     Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

 

   Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „C“. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 9 – Viktor Berkeš, Mgr. Erika Bršelová, Jaroslav Bujaček, Ing. Alžbeta 

Husková, Mgr. Rudolf Kodada, Ľudmila Košíková, Ing. Igor Rezdovič, Tomáš 

Slivoň a PaedDr. Miroslava Tóthová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

7/ Návrh na prevod majetku obce 

- CKN parc. č. 1814/61. 

- parc. č. 549/47, 

- vecné bremeno k parc. č. 4660/1 a 4506/22  

    Spravodajca: p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ 

 

7/1 Návrh na priamy predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve obce v k. ú. Palárikovo, reg. C-KN 

parc. číslo 1814/61 o výmere 1472 m2, druh pozemku záhrada, navrhovateľ predložil cenovú 

ponuku v súlade so zámerom a s cenou, ktorú stanovil znalec vo výške 7 300,00 eur.  

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 9 – Viktor Berkeš, Mgr. Erika Bršelová, Jaroslav Bujaček, Ing. Alžbeta 

Husková, Mgr. Rudolf Kodada, Ľudmila Košíková, Ing. Igor Rezdovič, Tomáš 

Slivoň a PaedDr. Miroslava Tóthová 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

7/2 Návrh na priamy predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve obce v k. ú. Palárikovo, parc.  č. 

549/47, pričom stanovená cena znalcom bola vo výške 3 090,00 eur. V tomto znení bola aj 

zverejnená výzva. Na výzvu reagovali žiadatelia, ktorí predložili cenovú ponuku 580,00 eur. 
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odôvodnili to tým, že na pozemok nie je žiadny iný vstup a že je to menej hodnotný pozemok. 

Táto cena  nekorešponduje so stanovenou cenou podľa znaleckého posudku. Preto komisia 

predložila nesúhlas s priamym predajom pri takejto cene. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 8 – Viktor Berkeš, Mgr. Erika Bršelová, Jaroslav Bujaček, Ing. Alžbeta 

Husková, Mgr. Rudolf Kodada, Ľudmila Košíková, Ing. Igor Rezdovič, Tomáš 

Slivoň  

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 - PaedDr. Miroslava Tóthová, Ing. Róbert Židuliak 

 

 

7/3 Návrh na prerokovanie žiadosti Západoslovenskej distribučnej, a. s. o uzatvorenie Zmluvy 

o zriadení vecných bremien na elektrické zariadenia a rozvody, ktoré boli realizované v rámci 

stavby: NA_Palárikovo TS, VNK, NNK, NNV.  

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 10 – Viktor Berkeš, Mgr. Erika Bršelová, Jaroslav Bujaček, Ing. Alžbeta 

Husková, Mgr. Rudolf Kodada, Ľudmila Košíková, Ing. Igor Rezdovič, Tomáš 

Slivoň a PaedDr. Miroslava Tóthová, Ing. Róbert Židuliak 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

8/  Informácia o proteste prokurátora Pd 126/18/4404-4 

Spravodajca: Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce 

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – stanovisko bolo prerokované s pani prokurátorkou 

a obec vyhovie tomuto protestu prokurátora. V súčasnosti bežia lehoty, procesné úkony, kde 

bol vyzvaný účastník konania, aby sa vyjadril v lehote 7 dní.  

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ – ako čítam  návrh na uznesenie  a čo si aj teraz 

povedal ohľadne toho protestu prokurátora, pre nás ako poslancov je to absolútne 

nevyhovujúce, pretože v proteste prokurátora sa vyslovene píše, že z uvedeného vyplýva, že 

v konaní obce Palárikovo ide o zjavné porušenie zákona a je potrebné, aby protestom 

prokurátora napadnuté  opatrenie obce o záväznom stanovisku k projektovej dokumentácii pre 

stavebné konanie podľa § 4 odsek 3 písmeno d) zákona o obecnom zriadení z 25.04.2016 

číslo 455/2016 bolo zrušené. Neviem z akého dôvodu si požiadal účastníka konania, čo je 

Agrovýkrm, aby dal k tomuto stanovisko. Jednoznačne je potvrdené, že okresná prokuratúra 

zistila pochybenia, ktoré sú vysvetlené na šiestich stranách a ak si dobre pamätáš, tak na 

zastupiteľstve  26.10.2017 sme mali uznesenie č. 30, kde bolo vyslovene uvedené, že OZ 

nesúhlasilo s tvojim vydaním súhlasného stanoviska k predloženej projektovej dokumentácii 

bez pripomienok pre stavebné konanie na  stavbu Farma ošípaných Palárikovo zo dňa 

25.4.2016, čo je predmetom tohto protestu prokurátora. Ja sa tiež priznám, aj ja som bola za 

pani prokurátorkou a ona povedala, jednoznačne ona trvá na zrušení tohto stanoviska, keď 

som sa pýtala, čo máme my ako poslanci urobiť, povedala, že nič, pretože to je vecou 
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starostu. Ja si absolútne nemyslím, že by si mal vyzývať účastníka konania, lebo účastníkov 

konania tam bolo X, nie len Agrovýkrm. Pán starosta toto je jediná možnosť, ako môžeme 

zastaviť výstavbu farmy ošípaných. A ak robíš prieťahy ešte aj v tomto, tak ja už k tomu 

neviem dať iné stanovisko, jedine to, že poškodzuješ  záujmy obce, pretože nie je možné, aby 

ty, ktorý chápeš, že  čo sa urobilo v tejto veci, že si dal podpisy pod rozhodnutia ktoré, 

jednoducho si podpísal to, čo si nemal, nepýtal si sa nikoho, či tu chceme mať tú farmu alebo 

nechceme a jednoducho teraz, keď môžeš napraviť tú svoju chybu, že zrušíš záväzné 

stanovisko, ktoré má zrušiť na základe protestu prokurátora, ty sa ideš pýtať účastníka 

konania.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – príde čas, kedy sa ľudia dozvedia, kto urobil chybu. 

Teraz postupujem podľa nariadenia pani prokurátorky.  

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ – všetci poslanci, ktorí nesúhlasili s výstavbou 

farmy, očakávali tvoj postoj či chceš tu tú farmu alebo nie. Ja navrhujem: Obecné 

zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu starostu obce – stanovisko orgánu verejnej správy 

k podanému protestu prokurátora v zmysle § 24 ods. 4 zákona č. 153/2001 Z. z. o prokuratúre 

v znení neskorších predpisov v y h o v e n é.  

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – v podstate podľa zákona o prokuratúre každý 

protest prokurátora podľa novely, ktorá je, proti rozhodnutiu orgánu verejnej správy, orgán 

verejnej správy zašle protest prokurátora s výzvou účastníkom konania, účastník konania 

v tom jednom, bol len ten jeden žiadateľ, aby sa v určenej lehote k obsahu toho protestu 

vyjadril. Obec musí požiadať a predložiť celú dokumentáciu na vyjadrenie tomuto 

účastníkovi. To je napísané v zákone o prokuratúre v platnom znení. Procesná forma, ktorá je 

v zákone sa teraz dodržiava. Určite nič viac, nič menej.  

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – keď prokurátorka povedala, že došlo k pochybeniu, je 

zákonnosť ďalších krokov opodstatnená, keď tu došlo k pochybeniu? 

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – ten proces nemôžeme obísť, pretože je 

napísaný v zákone.  

 

9/ Diskusia 

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – ospravedlňujem sa za meškanie, z dôvodu 

pracovného vyťaženia. Chcem sa znova spýtať, kedy sa konečne začne hýbať s tými 

silážnymi žľabmi. Momentálne ma to tak netlačí, ale nerobí sa tam nič a v našej písomnej 

komunikácii, čo sme mali, tam boli nejaké termíny. Bol by som rád, keby sa s tým začalo 

niečo robiť, minimálne sa ten jeden žľab uvoľnil, niekto tam nabehol a pokračoval v tom. Nie 

je to čisté bio a keď sa to dá tak pekne robiť, ako sa to robí na Kerestúri a v oveľa menšom 

priestore, ako bol v družstve, bol by som rád, keby niekto nabehol aj na družstvo a dal to do 
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poriadku. Keď aj nie sú vlastní ľudia, tak nejakou službou, aj nejaké peniaze sme na to 

vyčlenili a stojí to.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – súhlasím, musím povedať, že toto leto sme si na seba 

nabrali veľa vecí a ľudí na to moc nemáme. Je to úloha, ktorá je stále pred nami, dúfam, že do 

Vianoc sa nám to podarí odstrániť. Pôjdeme sa tam pozrieť.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – tam bude treba aj veľa ručnej práce na pretriedenie,  

pretože tam sa sypalo kadečo. Prijmite 2 – 3 ľudí na brigádu. Peniaze sú na to vyčlenené. Inak 

to nepôjde. Ja to nechcem spraviť tak, že to dám spraviť a potom to budem fakturovať obci. 

 

Mgr. Erika B r š e l o v á, poslankyňa OZ – ja by som sa vyjadrila k zbernému dvoru, ja 

nadviažem na bod, ktorý citovala p. Jankulárová pri voľbe orgánov do samosprávy, že 

starosta rieši základné otázky života obce, áno s tým všetci súhlasíme, a že nesie 

zodpovednosť za rozpočet, áno to vieme, bolo nám to častokrát povedané. Takisto ste nám 

povedali, že poslanci majú schváliť zámer a za realizáciu toho zámeru, je zodpovedný 

starosta. To sa týka aj rozpočtu. Ja som bola medzi prvými ľuďmi, ktorí chceli, aby sa zberný 

dvor presťahoval z centra obce mimo, takže ja som veľmi rada, že tento zámer sme 

odsúhlasili, že sa to realizuje, a že je to v takom štádiu v akom je. Osobne ma mrzí, lebo určite 

máte pocit, že sme ako malé nezbedné deti, ktoré teraz protestujú a nechcú niečo odsúhlasiť, 

ale keby ste doma chceli niečo prerábať, tak tiež by ste chceli od firmy, aby vám dala 

rozpočet, aby ste boli na to pripravený. Myslím si, že nie to veľmi ťažká požiadavka dať na 

papier aspoň predbežne, čo nás na tom zbernom dvore čaká a koľko to bude stáť. A to, že tam 

boli poslanci alebo niektorí z komisie v rámci voľného času, tak išli tam nie preto, že chcú ten 

projekt potopiť, ale preto, aby sa úspešne zrealizoval.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – ďakujem za pekný príspevok, od kedy sa spomenul 

separovaný zber, obec získala neuveriteľné množstvo majetku a mechanizmov. Našou túžbou 

je, aby sme dali zberný dvor na Ľudovítov, tak sme si povedali, že ideme do toho, tak sme 

kúpili pozemky. Nestačí, že máme zámer, musí sa veľa robiť aj legislatívneho, ale aj 

materiálno – technického a organizačného. Zmena účelu stavby znamená množstvo vyjadrení, 

množstvo administratívy až na konci toho všetkého by mal byť inšpektorát práce a úrad 

verejného zdravotníctva dajú zelenú, že sme splnili všetky podmienky a je možné odobriť to 

ako prevádzku. Lenže k tomu nestačilo, že sme kúpili budovy, ale treba ich nejakým 

spôsobom adaptovať na to, aby sa tam vytvorili podmienky. Všade musí byť voda, elektrina, 

vytvorený priestor kde budú triediť, kúrenie, sociálne zariadenia musíme vytvoriť. Teraz 

nevieme získať peniaze z podnikania, tak robíme to najnutnejšie. Súhlasím, že treba povedať, 

čo je nevyhnutné.   Nariadim, aby p. Markusková pripravila elaborát, kde by bolo jasné čo 

tam chceme.   

 

Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ – ja súhlasím s tým, čo si povedal. Ja som tam dnes bol 

a pripadalo mi to úplne chaotické. Máme dve budovy, jedna je zateplená, vykurovanie bude 

stáť x, ale ideme robiť niečo v budove Y, kde kúrenie bude trojnásobné. Keď sme išli stavať 
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niečo, išli sme za projektantom, nech nám spraví nejakú skicu. Keby sme tú skicu boli 

spravili, tak by sme dnes vedeli, čo bude v ktorej budove, bez toho sa ďalej nepohneme. Teraz 

to tam vyzerá neskutočne. Už sme preinvestovali v elektrine 50 tisíc a ešte 20 tisíc 

preinvestujeme. Treba využiť výhodnosť priestoru. Neviem kto dal tieto návrhy, ale ja vidím 

iné riešenie, ktoré by bolo pre obec výhodnejšie.  

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ – je nepochybne jasné, že všetci poslanci sme 

schválili kúpu toho dvora, pretože to bola pre nás fantastická správa, že môžeme preniesť 

zberný dvor zo stredu obce tam. Investovali sme do toho 320 tisíc. Už išli do toho ďalšie 

náklady. Na komisii ŽP sme sa tým viackrát zaoberali, že asi kde čo bude. Boli sme asi 2 krát 

pozrieť na mieste. Dali sme voľnú ruku samozrejme p. Markuskovej, že nech si ona pripraví 

nejaký plán, aby sme jej vedeli povedať, že možno máme iný názor alebo nech nám vysvetlí 

prečo je to tak. Pred týždňom sme boli asi 3 hodiny na novom zbernom dvore, prešli sme tam 

tie haly, pýtali sme sa jej, ale na veľmi veľa vecí nám  povedala, že to má v hlave a že to bude 

asi takto. Keď sme to išli kupovať, boli sme tam aj s ostatnými poslancami a vtedy sme 

povedali, že tá hala, ktorá je hneď pri vstupe, že tá je vyslovene vhodná na to, aby tam bol lis, 

aby sa tam separovalo a tá ďalšia hala, ktorá je viac menej zateplená, že by bola vhodná na 

nejaké skladovanie. A teraz sme sa dozvedeli, že práve naopak, že táto hala, ktorá má aj 

sociálne zariadenie aj kancelárie, aj blízko váhu, že zatiaľ nevieme čo s ňou bude, možno 

nejaký štiepkovač kúpime, ale hlavný stan separovania bude v tej hale, ktorá má možno dobré 

manipulačné priestory, ale ani mne sa to nepáči kvôli svetlu, kvôli teplu, kvôli úniku tepla, aj 

kvôli manipulácii, tak som si dovolila pozvať aj ostatných poslancov. Išli sme sa tam pozrieť 

my poslanci, ktorí som si myslela, že nás to viac zaujíma a Ivetka nám znova ukázala aký má 

plán. My ideme niečo opravovať, my už tam robíme elektrinu, ale pritom nemáme nič 

naplánované, čo bude koľko stáť. Tam treba nejakú štúdiu, nejaký projekt. Je našim 

eminentným záujmom, aby bol zberný dvor presťahovaný, ale celá logistika musí byť 

prepracovaná. Začali sme opravovať halu, ktorá je v dezolátnom stave a tá hala, ktorá je 4 m 

vysoká a zateplená, okná sú v poriadku, tak tú necháme tak, lebo tá bude asi pripravená na 

štiepkovač. Toto sa nám nepáči pán starosta, lebo chceme, aby ten zberný dvor bol na úrovni, 

ale aby tam nešli zbytočné peniaze, ale išli tam náklady, ktoré sú potrebné a postupne. Najprv 

nech sa jedno vyrieši a potom druhé. Mali sme na to rok. Za rok sme si už mohli urobiť 

nejakú predstavu. Ja som fakt dôverovala Ivetke, že ona to pripravila s obecným úradom. To, 

čo bude slúžiť na propagáciu obce, to je už hotové, ale zberný dvor Ľudovítov, nevidím 

žiadnu šancu, že to bude v septembri otvorené. 

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – toto všetko, čo ste tu odprezentovali je pravdou s tým, 

že zjavne to Ing. Markusková zle odprezentovala, pretože tá predstava tu jestvuje, len ja 

neviem akým spôsobom to podala, takže záver z toho všetkého bude nasledovný, to čo sme tu 

povedali, bude treba serióznu štúdiu využitia priestoru, s tým že v tej postupnosti bude 

napísané, že čo je nevyhnutné robiť. Ospravedlňujem sa v tejto chvíli, že neboli podané tie 

informácie aj graficky, aj vyčíslením, aj v poradí naliehavosti.  
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Mgr. Rudolf K o d a d a, poslanec OZ - môžeme sa dohodnúť, aby sme zvolali mimoriadne 

zastupiteľstvo, pokiaľ tá štúdia bude spravená a prerokovať to. 

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – zastupiteľstvo sa musí k niečomu vyjadriť, keď my tu 

budeme dávať návrhy, tak to nikto nenamaľuje.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – je tam priestor vyše hektára. Aj vedenie obce aj 

poslanci chcú to tam dať. Už v tom máme vyše 300 tisíc eur investovaných, možno bude treba 

ďalších 100 alebo neviem, ale máme za 600 tisíc stroje, ktoré majú slúžiť tej prevádzke alebo 

budú tu tie stroje. Mne osobne ako poslancovi je jedno, že či to bude tento september alebo 

budúci september. Viem si predstaviť, že čo znamená vytvoriť tam takú prevádzku. 

V podstate to tam funguje ako medzisklad. Predtým ako sa tam začnú robiť nejaké investície, 

ktoré tam nie sú schválené zastupiteľstvom ani v rozpočte, žiadali sme dnes Ivetku, aby keď 

nie ona, tak s niekým, sú na to odborníci, ktorí vedia naprojektovať areál firmy alebo 

strediska. Sú to vizualizácie, štúdie na pohyb strojov, na osadenie váhy, ale predtým ako sa 

schváli nejaká projektová dokumentácia a stavebné povolenie, tá štúdia sa musí nejako 

odsúhlasiť. Vy máte nejakú predstavu, aj Ivetka má nejakú predstavu, tak nám ju ukážte. Ten 

priestor sa dá racionálne využiť, aj odsúhlasíme na to peniaze, ale chceme vedieť, ako sa to 

bude využívať.  Treba si dávať naceniť viac ponúk.  

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – je to správny postup. Dala sa vypracovať 

zjednodušená projektová dokumentácia, aby sme mohli požiadať o zmenu účelu využitia 

stavieb. Ja som veľmi pekne poprosila pán predseda PD  o stavebné povolenie, resp. 

kolaudačné rozhodnutie k pôvodným stavbám , ktoré obec od PD odkúpila, zatiaľ nám neboli 

doručené. 

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – našli sme len prázdne obaly.  

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – máme už stanoviská, ale chýba mi toto 

stavebné povolenie. Potrebujeme ešte hasičov, pretože tam potrebujeme požiarnu vodu a to je 

to, čo nevieme splniť z verejného obecného vodovodu na Ľudovítove, pretože tam je ten 

vodovod na tlak 2,2 a tu potrebujeme okolo 5. Takže potrebujeme tam zriadiť domácu 

vodáreň, ktorá bude mať takýto tlak.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ - alebo zásobník na vodu alebo nádrž s určitým 

objemom. 

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ - tak potom by sme museli budovať bazén. 

Ivetka mi tvrdí, že pán Jurkovič bude vedieť preukázať výdatnosť vodných zdrojov.  Štúdiu 

o tom, ako celý areál využívať určite pripravíme, pretože je to nevyhnutné, aby sme presne 

vedeli, kde ktorý druh materiálu skladovať.  

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ – kto rozhodol o tom, čo bude v ktorej hale? 
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p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – zatiaľ nikto, Ivetka  má túto víziu.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – máme jeden volebný obvod a komisie budú znovu tri? 

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – okrskové volebné komisie budú tri, všetky 

tri so sídlom v ZŠ s MŠ K. Strmeňa Palárikovo, J. A. Komenského 8.  

 

10/ Návrh na uznesenie 

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ – ja by som navrhovala VIII. bod v znení: OZ berie 

na vedomie informáciu starostu obce – stanovisko orgánu verejnej správy k podanému 

protestu prokurátora zrušiť záväzné stanovisko obce Palárikovo č. 455/2016  zo dňa 

25.4.2016 k projektovej dokumentácii pre stavbu farmy ošípaných Palárikovo – Šándor bude 

v zmysle § 24 ods. 4 zákona č. 153/2001 Z. z. o prokuratúre  v znení neskorších predpisov 

vyhovené.   

Lebo po zadovážení vyjadrenia účastníka konania to ste povedali, že bez ohľadu na to aké 

bude to stanovisko, bude zrušené. Čiže ak oni 10 rokov nedajú vyjadrenie účastníka konania. 

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka - majú na to 7 dní, aby sa v listinnej podobe 

vyjadrili. Pokiaľ sa v tejto lehote vyjadria kladne alebo záporne bude vyhovené protestu 

prokurátora.  

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ - bez ohľadu na to, čo bude v liste? 

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – áno. 

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ - tak potom nemusí byť napísané, že po 

zadovážení. Jednoducho uplynie lehota 7 dní a vydáte zrušenie záväzného stanoviska.  

 

p. Alžbeta J a n k u l á r o v á, prednostka OcÚ – tento text je tam uvedený, aby ste vedeli, že 

sme postupovali podľa zákona. Môže to byť aj vyškrtnuté.  

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ - ako náhle pán starosta vyhovie tomu protestu 

prokurátora, okamžite to posielame na Inšpekciu ŽP, ktorá ešte nerozhodla, či tá farma bude 

alebo nie.  Uvidíme ako sa k tomu postavia, lebo je to jeden z dokumentov, na základe 

ktorého bolo povolené integrované stavebné povolenie. Tak zato ja trvám na tom, aby to bolo 

jasne napísané.  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – ja som povedal, že bude zrušené. Urobili sme to, čo 

nám povedala prokurátorka, že máme urobiť.  

 

Poslanci OZ   s c h v á l i l i     nasledovné uznesenie: 
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OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO PALÁRIKOVO 

UZNESENIE číslo 38/180816 

 

I. 

 Obecné zastupiteľstvo Palárikovo 

u r č u j e 

v súlade s § 11 ods. 3 zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb.  o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov  na celé nasledujúce volebné obdobie : 2018 – 2022 počet 

poslancov Obecného zastupiteľstva obce Palárikovo :   11 poslancov. 

 

II. 

 Obecné zastupiteľstvo Palárikovo 

u r č u j e 

v súlade s § 11 ods. 4 písm. i/ zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov na celé nasledujúce volebné obdobie : 2018 -2022 

rozsah výkonu funkcie starostu obce :  starosta obce na plný pracovný úväzok. 

 

III. 

 Obecné zastupiteľstvo Palárikovo 

na základe § 166 ods. 3 zák.č. 180/2014 Z.z. o podmienkach výkonu volebného práva 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a v súlade 

s rozhodnutím predsedu Národnej rady Slovenskej republiky o vyhlásení volieb do orgánov 

samosprávy obcí, ktoré je zverejnené v Zbierke zákonov Slovenskej republiky pod číslom 

203/2018 Z.z. 

u r č u j e 

pre voľby poslancov Obecného zastupiteľstva v obci Palárikovo , ktoré budú vykonané dňa 

10. novembra 2018 volebné obvody a počet poslancov obecného zastupiteľstva v nich takto: 

jeden volebný obvod pre voľbu 11 poslancov obecného zastupiteľstva. 

Volebný obvod tvoria všetky ulice obce – Slovenská, Jánošíková, Budovateľská, Hlavná, 

Poštová, Mierová, Pod lipami, Hlboká, Námestie Padlých hrdinov, 1. mája, Mirka 

Nešpora, Partizánska, Andreja Bagara, Mederská, Orechová, Námestie Slobody, 

Krížna, Školská, Terézie Vansovej, Štefánikova, Lesná, Bažantnica, Žofia, Petra 

Jilemníckeho, Jána Amosa Komenského, Mládežnícka, Pavla Jozefa Šafárika, Jána 

Palárika, Dukelská, Československej armády, Jána Kalinčiaka, Cergátová, Slnečná, 

Zápoveď, Remeselnícka, Železničná, Čiky, Pivničná, Sládkovičova, Hviezdoslavova, 

Štúrova, Bernoláková, 9. mája, Boženy Nemcovej, Jur, Šopy. 

 

IV. 

 

 Obecné zastupiteľstvo Palárikovo 

s c h v a ľ u j e 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2018, podľa predlohy. 
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V. 

 Obecné zastupiteľstvo Palárikovo   

A/  p r e r o k o v a l o 

návrh na priamy predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve obce v k.ú. Palárikovo , reg. C-KN parc. 

číslo 1814/61 o výmere 1472 m2, druh pozemku záhrada , podľa výsledku vyhodnotenia 

cenových ponúk 

B/   s c h v a ľ u j e 

priamy predaj nehnuteľnosti vo vlastníctve obce – pozemku  v k.ú. Palárikovo , reg. C-KN 

parc. č. 1814/61 o výmere 1472 m2, druh pozemku záhrady vybranému účastníkovi – 

víťazovi priameho zadania – Marián  R o š t e c k ý , rod. Roštecký, nar. 24.6.1968, trvale 

bytom Hviezdoslavova č.1080/20, 941 11 Palárikovo za ponúknutú cenu  7 300,00 €, slovom 

sedemtisíctristo EUR, za podmienok:  

- S povinnosťou úhrady nákladov spojených s vyhotovením znaleckého posudku  číslo 

51/2018 zo dňa10.07.2018, 

- S povinnosťou úhrady nákladov spojených s vkladom vlastníckeho práva v prospech 

kupujúceho do katastra nehnuteľností, 

- S povinnosťou úhrady kúpnej ceny kupujúcim ku dňu uzatvorenia kúpnej zmluvy, 

C/  u k l a d á 

prednostovi obecného úradu zabezpečiť uzatvorenie kúpnej zmluvy podľa schvaľovacej časti 

tohto uznesenia, 

D/   u r č u j e 

stratu platnosti a účinnosti uznesenia, ak kúpna zmluva nebude uzatvorená do 31.12.2018. 

 

VI. 

 Obecné zastupiteľstvo  

n e s ú h l a s í 

s priamym predajom nehnuteľnosti vo vlastníctve obce – pozemku v k.ú. Palárikovo  

parc.č. 549/47 , podľa GP č. 12-1/2018 úradne overeného pod č. 307/18 zo dňa 27.03.2018 , 

pretože cenová ponuka  580,00 € nekorešponduje  s cenou stanovenou znaleckým posudkom 

č. 52/2018 vo veci stanovenia všeobecnej hodnoty pozemku vo výške 3090,00 €. 

 

VII. 

 

 Obecné zastupiteľstvo 

A/  p r e r o k o v a l o 

žiadosť Západoslovenskej distribučnej, a.s. Bratislava o uzatvorenie Zmluvy o zriadení 

vecných bremien na elektrické zariadenia a rozvody, ktoré boli realizované v rámci stavby:  

NA_Palárikovo TS, VNK, NNK, NNV 

B/  s ú h l a s í  

s uzatvorením Zmluvy o zriadení vecných bremien, podľa GP č. 186/2018 úradne overeného 

pod č. 552/18  dňa 21.05.2018, za odplatu dohodnutú oboma zmluvnými stranami vo výške 

2047,50 €, v prospech spoločnosti Západoslovenská distribučná, a.s.   k nehnuteľnostiam:  
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Parc.č.  Reg. 

KN 

LV 

č. 

Výmera 

v m2 

Druh pozemku k.ú. obec okres 

4660/1 E 3191 9641 Zastavané plochy a 

nádvoria 

Palárikovo Palárikovo Nové 

Zámky 

4506/22 E 3191 1201 Zastavané plochy a 

nádvoria 

Palárikovo Palárikovo Nové 

Zámky 

 

VIII. 

 Obecné zastupiteľstvo 

b e r i e    n a   v e d o m i e  

informáciu starostu obce - stanovisko orgánu verejnej správy k podanému protestu 

prokurátora proti opatreniu obce z 25.04.2018 č. 455/2016, bude po zadovážení vyjadrenia 

účastníka konania v zmysle § 24 ods. 4 zákona č. 153/2001 Z. z. o prokuratúre v znení 

neskorších predpisov  v y h o v e n é. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 10 – Viktor Berkeš, Mgr. Erika Bršelová, Jaroslav Bujaček, Ing. Alžbeta 

Husková, Mgr. Rudolf Kodada, Ľudmila Košíková, Ing. Igor Rezdovič, Tomáš 

Slivoň a PaedDr. Miroslava Tóthová, Ing. Róbert Židuliak 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Ing. Alžbeta H u s k o v á, poslankyňa OZ – keď bude zrušené to záväzné stanovisko, urobíš 

to písomne? A potom by si mi poslal fotokópiu?  

 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce - to budú robiť odborné orgány. Ja musím robiť v duchu 

nejakej legislatívy.  

 

 

11/ Záver 

Mgr. Jozef D e r ň á r, starosta obce – poďakoval za podnetné návrhy a schôdzku obecného 

zastupiteľstva  ukončil.  

 

  Overovatelia:         Ing. Alžbeta H u s k o v á 

                                                                         poslankyňa OZ 

 

 

              p. Tomáš S l i v o ň 

                                                                             poslanec OZ 
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                Mgr. Jozef D e r ň á r 

                starosta obce 

 

 

      Alžbeta J a n k u l á r o v á 

             prednostka OcÚ 

 

Zapísala: Mgr. Silvia Tóthová                           
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